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Millie Brodde, Eddie Hermansson och 
Meja Oscarsson 

 

Svar på medborgarförslag om att åter öppna tillagningskök i 
Rönneshytta skola 
Hej Meja, Mille och Eddie! 

Ni har inkommit med ett medborgarförslag där ni föreslår att kommunen åter ska öppna 
tillagningsköket i Rönneshytta.  
 
I samband med sparkrav 2018 tog kommunen beslut om att maten till Rönneshytta skola skulle tillagas 
på Sjöängen. Besparingen bestod av att centralisera verksamheten och på det sättet få den mer 
personaleffektiv. Köket i Rönneshytta hade dessutom slitna lokaler med en gammal maskinpark som 
inte längre var lämplig att tillaga skolmat i. Investeringar krävdes för en fortsatt drift i köket. 
Förutsättningarna har inte förändrats. Att öppna skolköket igen skulle innebära ökade kostnader och 
även en renovering av kök och byte av maskinpark. 
 
Sjöängen har ett toppmodernt kök som ska kunna tillaga minst lika god mat som ert tidigare kök. Är ni 
inte nöjda med maten så får vi på matråd ta upp vilka förbättringar som krävs för att vi ska kunna få er 
lika nöjda som förr med dagens lösning. 
 
Som läget är i dag är ert förslag inte möjligt att genomföra utan kräver långsiktiga investeringar och 
utökad budget. 
 
Tack för ert engagemang! 
 
 
 
Med vänliga hälsningar, 
 
 
_______________________________________ 
 
Caroline Dieker (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
Askersunds kommun 
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